
PROTOKÓŁ NR XXX/17 
Z SESJI RADY MIEJSKIEJ W ŻYCHLINIE 

z dnia 28 lutego 2017 r. 
 
Sesja trwała od godz. 13.35 do godz. 14.45. 
  

Na ogólną liczbę 14 radnych obecnych było 14, zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ponadto w Sesji udział wzięli: 
· Zbigniew Gałązka   - Zastępca Burmistrza Gminy Żychlin, 
· Waldemar Bartochowski  - Sekretarz Gminy Żychlin, 
· Iwona Śmietanka   - Radca prawny, 
· Kierownicy Referatów Urzędu Gminy,  
· Kierownicy jednostek organizacyjnych gminy, 
· Sołtysi i Przewodniczący Zarządów Osiedli zgodnie z załączoną listą obecności, 
· mieszkańcy gminy Żychlin. 
  

Sesji przewodniczyła Przewodnicząca Rady – Pani Elżbieta Tarnowska.  
 
Otwierając obrady powitała Radnych Rady Miejskiej oraz Radnych Rady Powiatu, 

Zastępcę Burmistrza – Pana Zbigniewa Gałązkę, Skarbnika i Sekretarza Gminy, 
Kierowników jednostek organizacyjnych gminy, Kierowników Referatów Urzędu Gminy, 
Sołtysów i Przewodniczących Zarządów Osiedli oraz pozostałe osoby przybyłe na obrady 
Rady. 
 
Na podstawie listy obecności stwierdziła quorum Sesji, a więc jej prawomocność                  
do podejmowania uchwał. 
 
Do porządku obrad zgłoszono następująca zmianę: 
 
Zbigniew Gałązka – Zastępca Burmistrza Gminy Żychlin – złożył wniosek                                    
o wprowadzenie w punkcie „3. Podjęcie uchwał  sprawach:” po podpunkcie d) podpunktów e, 
f i g o brzmieniu: 
„e) projekt uchwały o zmianie Uchwały Nr XXVIII/144/17 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia    

25 stycznia 2017 r. w sprawie organizacji wspólnej obsługi finansowej jednostek 
organizacyjnych zaliczonych do sektora finansów publicznych, dla których organem 
prowadzącym jest Gmina Żychlin, 

f) projekt uchwały w sprawie określenia kryteriów  rekrutacji do pierwszych klas publicznych 
szkół podstawowych dla których organem prowadzącym jest Gmina Żychlin, 

g) projekt uchwały w sprawie ustalenia kryteriów  rekrutacji do publicznych przedszkoli, 
oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych dla których organem prowadzącym 
jest Gmina Żychlin.” 

Projekty tych uchwał zostały przedstawione radnym na posiedzeniu Komisji Rady. 
 
Innych zmian nie zgłoszono. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia wniosku Zastępcy Burmistrza Gminy 
Żychlin. 
 
Za przyjęciem wniosku Zastępcy Burmistrza Gminy Żychlin, aby w punkcie „3. Podjęcie 
uchwał  sprawach:” po podpunkcie d) dodać podpunkty e, f i g o brzmieniu: 
„e) projekt uchwały o zmianie Uchwały Nr XXVIII/144/17 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia    

25 stycznia 2017 r. w sprawie organizacji wspólnej obsługi finansowej jednostek 



 2 

organizacyjnych zaliczonych do sektora finansów publicznych, dla których organem 
prowadzącym jest Gmina Żychlin, 

f) projekt uchwały w sprawie określenia kryteriów  rekrutacji do pierwszych klas publicznych 
szkół podstawowych dla których organem prowadzącym jest Gmina Żychlin, 

g) projekt uchwały w sprawie ustalenia kryteriów rekrutacji do publicznych przedszkoli, 
oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych dla których organem prowadzącym 
jest Gmina Żychlin.” 

głosowało  - 14 radnych, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie wniosku przez Radę i przystąpiła do przyjęcia 
porządku obrad po zmianie. 
 
Za przyjęciem porządku obrad po zmianie głosowało  - 14 radnych, 
„przeciw”        -   0 radnych, 
„wstrzymało się”       -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie porządku obrad w następującym brzmieniu: 
 
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Zapytania i wolne wnioski. 
3. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmiany budżetu gminy na 2017 rok, 
b) zmiany Statutu Samorządowego Zakładu Budżetowego w Żychlinie, 
c) o zmianie Uchwały Nr XXVI/129/16 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 28 listopada 

2016 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniego programu gospodarowania 
mieszkaniowym zasobem Gminy Żychlin na lata 2017-2021, 

d) Regulaminu finansowania zadań z zakresu usuwania i unieszkodliwiania wyrobów 
zawierających azbest z terenu Gminy Żychlin, 

e) o zmianie Uchwały Nr XXVIII/144/17 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 25 stycznia 
2017 r. w sprawie organizacji wspólnej obsługi finansowej jednostek organizacyjnych 
zaliczonych do sektora finansów publicznych, dla których organem prowadzącym jest 
Gmina Żychlin, 

f) określenia kryteriów  rekrutacji do pierwszych klas publicznych szkół podstawowych 
dla których organem prowadzącym jest Gmina Żychlin, 

g) ustalenia kryteriów rekrutacji do publicznych przedszkoli, oddziałów przedszkolnych w 
szkołach podstawowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina Żychlin. 

4. Przyjęcie planu pracy Rady Miejskiej w Żychlinie na 2017 rok. 
5. Przyjęcie planów pracy Komisji Rady na 2017 rok.  
6. Sprawozdania z działalności Komisji Rady za 2016 rok. 
7. Przedłożenie sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli za 2016 r. na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez 
jednostkę samorządu terytorialnego. 

8. Odpowiedzi na zapytania i wolne wnioski.  
9. Sprawy różne. 

10. Przyjęcie Protokołu Nr XXVIII/17 z dnia 25 stycznia 2017 r. i Protokołu Nr XXIX/17 z dnia 
10 lutego 2017 r.  

11. Zakończenie obrad. 
 
 
Do p-tu 2. Zapytania i wolne wnioski. 
  
Przewodnicząca Rady poprosiła o zgłaszanie zapytań i wolnych wniosków. 
Poinformowała wszystkich przybyłych na obrady Rady, że zgodnie z Regulaminem Rady -   
w tym punkcie może zabierać głos również publiczność. 
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W tym punkcie nie zgłoszono żadnych zapytań ani wolnych wniosków. 
 
 
Do p-tu 3. Podjęcie uchwał w sprawach: 
 

a) zmiany budżetu gminy na 2017 rok, 
 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2017 
rok. 
 
OPINIA KOMISJI: 
 
Komisja Rozwoju (4 głosami „za”), Komisja Rewizyjna (3 głosami „za”), Komisja Oświaty 
(3 głosami „za”), Komisja Rolna (5 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 
w sprawie zmiany budżetu gminy na 2017 rok. 
 
Do projektu uchwały nie wniesiono żadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu 
gminy na 2017 rok. 
 
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2017 rok  
głosowało   - 14 radnych, 
„przeciw”   -   0 radnych, 
„wstrzymało się”  -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. 
Uchwała Nr XXX/151/17 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 

b) zmiany Statutu Samorządowego Zakładu Budżetowego w Żychlinie, 
 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany Statutu 
Samorządowego Zakładu Budżetowego w Żychlinie. 
 
OPINIA KOMISJI: 
 
Komisja Rozwoju (4 głosami „za”), Komisja Rewizyjna (3 głosami „za”), Komisja Oświaty 
(3 głosami „za”), Komisja Rolna (5 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 
w sprawie zmiany Statutu Samorządowego Zakładu Budżetowego w Żychlinie. 
 
Do projektu uchwały nie wniesiono żadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie zmiany Statutu 
Samorządowego Zakładu Budżetowego w Żychlinie. 
 
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie zmiany Statutu Samorządowego Zakładu 
Budżetowego w Żychlinie 
głosowało   - 14 radnych, 
„przeciw”   -   0 radnych, 
„wstrzymało się”  -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. 
Uchwała Nr XXX/152/17 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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c) o zmianie Uchwały Nr XXVI/129/16 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia                       
28 listopada 2016 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniego programu 
gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Żychlin na lata 2017-2021, 

 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały o zmianie Uchwały Nr XXVI/129/16 Rady 
Miejskiej w Żychlinie z dnia 28 listopada 2016 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniego 
programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Żychlin na lata 2017-2021. 
 
OPINIA KOMISJI: 
 
Komisja Rozwoju (4 głosami „za”), Komisja Rewizyjna (3 głosami „za”), Komisja Oświaty 
(3 głosami „za”), Komisja Rolna (5 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 
o zmianie Uchwały Nr XXVI/129/16 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 28 listopada 2016 r. w 
sprawie uchwalenia Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem 
Gminy Żychlin na lata 2017-2021. 
 
Do projektu uchwały nie wniesiono żadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały o zmianie Uchwały                         
Nr XXVI/129/16 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 28 listopada 2016 r. w sprawie uchwalenia 
Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Żychlin na lata 
2017-2021. 
 
Za podjęciem projektu uchwały o zmianie Uchwały Nr XXVI/129/16 Rady Miejskiej                           
w Żychlinie z dnia 28 listopada 2016 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniego programu 
gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Żychlin na lata 2017-2021 
głosowało   - 14 radnych, 
„przeciw”   -   0 radnych, 
„wstrzymało się”  -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. 
Uchwała Nr XXX/153/17 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 

d) Regulaminu finansowania zadań z zakresu usuwania i unieszkodliwiania 
wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Żychlin, 

 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie Regulaminu finansowania 
zadań z zakresu usuwania i unieszkodliwiania wyrobów zawierających azbest z terenu 
Gminy Żychlin. 
 
OPINIA KOMISJI: 
 
Komisja Rozwoju (4 głosami „za”), Komisja Rewizyjna (3 głosami „za”), Komisja Oświaty 
(3 głosami „za”), Komisja Rolna (5 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 
w sprawie Regulaminu finansowania zadań z zakresu usuwania i unieszkodliwiania wyrobów 
zawierających azbest z terenu Gminy Żychlin. 
 
Zbigniew Gałązka – Zastępca Burmistrza Gminy Żychlin poinformował, że od momentu 
przygotowania projektu uchwały do dnia Sesji, Regionalna Izba Obrachunkowa                        
w Skierniewicach zwróciła uwagę na zapisy w § 6 projektu uchwały. W związku z powyższym 
poprosił Radnych o dokonanie zmian w zapisach ust. 2, 4 i 6 § 6 t.j.: 
„2. Warunkiem zakwalifikowania wniosku o demontaż i usuwanie wyrobów zawierających 
azbest jest: 
1) prawidłowo wypełniony wniosek, stanowiący załącznik do niniejszego Regulaminu; 
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2) kserokopia dokumentacji zgłoszenia robót budowlanych lub decyzji pozwolenia na 
budowę, zgodnie z ustawą z dnia 7 lipca 1994 r. - Prawo budowlane (t.j. Dz. U. z 2016 r. poz. 
290, z późn. zm.). 
4. W przypadku stwierdzenia uchybień formalnoprawnych lub innych wad we wniosku                   
o demontaż i usuwanie wyrobów zawierających azbest wzywa się Wnioskodawcę do ich  
usunięcia w terminie 7 dni od dnia doręczenia wezwania. 
6. Od procedury kwalifikowania wniosków nie przysługuje tryb odwoławczy.” 
 
Do projektu uchwały nie wniesiono żadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie Regulaminu 
finansowania zadań z zakresu usuwania i unieszkodliwiania wyrobów zawierających azbest 
z terenu Gminy Żychlin ze zmianami przedstawionymi przez Zastępcę Burmistrza Gminy 
Żychlin. 
 
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie Regulaminu finansowania zadań z zakresu 
usuwania i unieszkodliwiania wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Żychlin ze 
zmianami wskazanymi przez Zastępcę Burmistrza Gminy Żychlin 
głosowało   - 14 radnych, 
„przeciw”   -   0 radnych, 
„wstrzymało się”  -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. 
Uchwała Nr XXX/154/17 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 

e) o zmianie Uchwały Nr XXVIII/144/17 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia                     
25 stycznia 2017 r. w sprawie organizacji wspólnej obsługi finansowej 
jednostek organizacyjnych zaliczonych do sektora finansów publicznych, dla 
których organem prowadzącym jest Gmina Żychlin, 

 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały o zmianie Uchwały Nr XXVIII/144/17 Rady 
Miejskiej w Żychlinie z dnia 25 stycznia 2017 r. w sprawie organizacji wspólnej obsługi 
finansowej jednostek organizacyjnych zaliczonych do sektora finansów publicznych, dla 
których organem prowadzącym jest Gmina Żychlin. 
 
Do projektu uchwały nie wniesiono żadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu o zmianie Uchwały Nr XXVIII/144/17 
Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 25 stycznia 2017 r. w sprawie organizacji wspólnej obsługi 
finansowej jednostek organizacyjnych zaliczonych do sektora finansów publicznych, dla 
których organem prowadzącym jest Gmina Żychlin. 
 
Za podjęciem projektu uchwały o zmianie Uchwały Nr XXVIII/144/17 Rady Miejskiej w 
Żychlinie z dnia 25 stycznia 2017 r. w sprawie organizacji wspólnej obsługi finansowej 
jednostek organizacyjnych zaliczonych do sektora finansów publicznych, dla których 
organem prowadzącym jest Gmina Żychlin 
głosowało   - 14 radnych, 
„przeciw”   -   0 radnych, 
„wstrzymało się”  -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. 
Uchwała Nr XXX/155/17 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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f) określenia kryteriów  rekrutacji do pierwszych klas publicznych szkół 
podstawowych dla których organem prowadzącym jest Gmina Żychlin, 

 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie określenia kryteriów  rekrutacji 
do pierwszych klas publicznych szkół podstawowych dla których organem prowadzącym jest 
Gmina Żychlin. 
 
Do projektu uchwały nie wniesiono żadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie określenia 
kryteriów  rekrutacji do pierwszych klas publicznych szkół podstawowych dla których 
organem prowadzącym jest Gmina Żychlin. 
 
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie określenia kryteriów  rekrutacji do pierwszych klas 
publicznych szkół podstawowych dla których organem prowadzącym jest Gmina Żychlin 
głosowało   - 14 radnych, 
„przeciw”   -   0 radnych, 
„wstrzymało się”  -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. 
Uchwała Nr XXX/156/17 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 

g) ustalenia kryteriów  rekrutacji do publicznych przedszkoli, oddziałów 
przedszkolnych w szkołach podstawowych dla których organem 
prowadzącym jest Gmina Żychlin. 

 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie ustalenia kryteriów  rekrutacji 
do publicznych przedszkoli, oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych dla których 
organem prowadzącym jest Gmina Żychlin. 
 
Do projektu uchwały nie wniesiono żadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie ustalenia 
kryteriów  rekrutacji do publicznych przedszkoli, oddziałów przedszkolnych w szkołach 
podstawowych dla których organem prowadzącym jest Gmina Żychlin. 
 
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie ustalenia kryteriów  rekrutacji do publicznych 
przedszkoli, oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych dla których organem 
prowadzącym jest Gmina Żychlin głosowało  - 14 radnych, 
„przeciw”       -   0 radnych, 
„wstrzymało się”      -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. 
Uchwała Nr XXX/157/17 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 
Do p-tu 4. Przyjęcie planu pracy Rady Miejskiej w Żychlinie na 2017 rok. 
 
Do przedłożonego planu pracy Rady nie zgłoszono żadnych uwag. 
 
Monika Charążka – Inspektor Ref. OP  poprosiła, aby dokonać zmiany w planie pracy Rady 
polegającej na przeniesieniu z punktu VI.1. podpunktów d i e do punktu II.1. po               
podpunkcie e. Dotyczy to projektów uchwał, które były w planie pracy Rady na miesiąc 
wrzesień/październik, a zostały podjęte przez Radę w dniu dzisiejszym. 
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Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia planu pracy Rady na 2017 rok ze wskazaną 
zmianą. 
 
Za przyjęciem planu pracy Rady na 2017 rok ze zmianą 
głosowało   - 14 radnych, 
„przeciw”   -   0 radnych,  
„wstrzymało się”  -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie planu pracy Rady na 2017 rok. 
Plan pracy Rady na 2017 rok stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 
Do p-tu 5. Przyjęcie planów pracy Komisji Rady na 2017 rok. 
 
Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczących poszczególnych Komisji                           
o przedstawienie planów pracy Komisji na 2017 rok. 
 
1. Józef Kowalski - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił plan pracy Komisji 

na 2017 rok. 
 

Do przedstawionego planu nie zgłoszono żadnych uwag. 
 

Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej na                     
2017 rok. 
 
Za przyjęciem planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2017 rok 
głosowało   - 14 radnych, 
„przeciw”   -   0 radnych, 
„wstrzymało się”  -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2017 rok. 
Plan pracy Komisji Rewizyjnej stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 
2. Ewa Stańczak - Przewodnicząca Komisji Rozwoju przedstawiła plan pracy Komisji na 

2017 rok. 
 

Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia planu pracy Komisji Rozwoju na 2017 rok. 
 
Do przedstawionego planu nie zgłoszono żadnych uwag. 
 
Za przyjęciem planu pracy Komisji Rozwoju na 2017 rok 
głosowało   - 14 radnych, 
„przeciw”   -   0 radnych, 
„wstrzymało się”  -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie planu pracy Komisji Rozwoju na 2017 rok. 
Plan pracy Komisji Rozwoju stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 
3. Anna Wrzesińska – Wiceprzewodnicząca Komisji Oświaty przedstawiła plan pracy 

Komisji na 2017 rok. 
 

Matylda Jakubowska-Czaja – ma prośbę, aby członkowie Komisji mogli otrzymać plan 
pracy Komisji, gdyż ciężko jest się do niego odnieść nie mając go przed sobą. 
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Monika Charążka – Inspektor Ref. OP poinformowała, że projekt planu pracy miała 
Wiceprzewodnicząca Komisji na posiedzeniu Komisji. Dla członków Komisji zostaną 
przygotowane kserokopie planu pracy na 2017 rok. 
  
Do przedstawionego planu nie zgłoszono innych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia planu pracy Komisji Oświaty na 2017 rok. 
 
Za przyjęciem planu pracy Komisji Oświaty na 2017 rok 
głosowało   - 14 radnych, 
„przeciw”   -   0 radnych, 
„wstrzymało się”  -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie planu pracy Komisji Oświaty na 2017 rok. 
Plan pracy Komisji Oświaty stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 
4. Mieczysław Studziński – Przewodniczący Komisji Rolnej przedstawił plan pracy 

Komisji na 2017 rok. 
 

Do przedstawionego planu nie zgłoszono żadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia planu pracy Komisji Rolnej na 2017 rok. 
 
Za przyjęciem planu pracy Komisji Rolnej na 2017 rok 
głosowało   - 14 radnych, 
„przeciw”   -   0 radnych, 
„wstrzymało się”  -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie planu pracy Komisji Rolnej na 2017 rok. 
Plan pracy Komisji Rolnej stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 
Do p-tu 6. Przedstawienie sprawozdań z działalności Komisji Rady za 2016 rok.   
 
Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczących Komisji o przedłożenie sprawozdań          
z działalności Komisji za 2016 rok. 
 
1. Józef Kowalski – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – przedstawił sprawozdanie      

z działalności Komisji Rewizyjnej za 2016 rok. 
 

Do przedstawionego sprawozdania nie wniesiono żadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady poprosiła o przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji Rewizyjnej 
za 2016 rok. 
 
Za przyjęciem sprawozdania z działalności Komisji Rewizyjnej za 2016 rok 
głosowało   - 14 radnych, 
„przeciw”   -   0 radnych, 
„wstrzymało się”  -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie sprawozdania przez Radę. 
Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej za 2016 r. stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
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2. Ewa Stańczak – Przewodnicząca Komisji Rozwoju – przedstawiła sprawozdanie                 
z działalności Komisji Rozwoju za 2016 rok. 
 

Do przedstawionego sprawozdania nie wniesiono żadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady poprosiła o przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji Rozwoju 
za 2016 rok. 
 
Za przyjęciem sprawozdania z działalności Komisji Rozwoju za 2016 rok 
głosowało   - 14 radnych, 
„przeciw”   -   0 radnych, 
„wstrzymało się”  -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie sprawozdania przez Radę. 
Sprawozdanie z działalności Komisji Rozwoju za 2016 r. stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
 
 
3. Anna Wrzesińska – Wiceprzewodnicząca Komisji Oświaty przedstawiła 

sprawozdanie z działalności Komisji Oświaty za 2016 rok. 
 

Do przedstawionego sprawozdania nie wniesiono żadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady poprosiła o przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji Oświaty za 
2016 rok. 
 
Za przyjęciem sprawozdania z działalności Komisji Oświaty za 2016 rok 
głosowało   - 14 radnych, 
„przeciw”   -   0 radnych, 
„wstrzymało się”  -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie sprawozdania przez Radę. 
Sprawozdanie z działalności Komisji Oświaty za 2016 r. stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
 
 
4. Mieczysław Studziński – Przewodniczący Komisji Rolnej przedstawił sprawozdanie             

z działalności Komisji Rolnej za 2016 rok. 
 

Do przedstawionego sprawozdania nie wniesiono żadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady poprosiła o przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji Rolnej za   
2016 rok. 
 
Za przyjęciem sprawozdania z działalności Komisji Rolnej za 2016 rok 
głosowało   - 14 radnych, 
„przeciw”   -   0 radnych, 
„wstrzymało się”  -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie sprawozdania przez Radę. 
Sprawozdanie z działalności Komisji Rolnej za 2016 r. stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
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Do p-tu 7. Przedłożenie sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli 
za 2016 r. na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach 
prowadzonych przez jednostkę samorządu terytorialnego. 
 
Do przedłożonego sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli za 2016 r. 
na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez 
jednostkę samorządu terytorialnego nie zgłoszono żadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie sprawozdania przez Radę. 
 
Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli za 2016 r. na poszczególnych 
stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu 
terytorialnego stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 
Do p-tu 8. Odpowiedzi na zapytania i wolne wnioski.  
 
Ze względu na brak zapytań i wolnych wniosków nie udzielano odpowiedzi. 
 
 
Do p-tu 9. Sprawy różne. 
 
Elżbieta Sikora – zapytała, czy możemy wpłynąć na zwiększenie patroli Policji na ul. 
Narutowicza, dochodzi tam do bójek, szczególnie w weekendy. Jedna z takich bójek miała 
miejsce w nocy 19 lutego b.r. w okolicy sklepu nocnego. 
 
Ewa Wypych – na ostatnim spotkaniu, na którym był Pan Komendant i zapewniał nas, że 
zmiany w organizacji komisariatu nic nie zmienią, to uważa, że jest odwrotnie. Zmieniło się i to 
dużo na gorsze. Niedaleko niej jest sklep nocny, sama nieraz interweniowała, więc wie jak to 
wygląda.   
 
Elżbieta Sikora – poinformowała o pacjentce, która przyszła do przychodni bardzo 
zdenerwowana, bo jej ktoś wyrwał torebkę. Nie może tak być, żeby mieszkańcy bali się 
chodzić ulicami. 
 
Józef Kowalski – z tego, co mu wiadomo były 3 przypadki napaści i wyrywania torebek. 
   
Przewodnicząca Rady zaproponowała, aby na następną Sesję Rady zaprosić Komendanta 
Komisariatu Policji w Żychlinie. Jednocześnie będzie można zapoznać się ze sprawozdaniem 
z działalności komisariatu, które już wpłynęło do Rady.  
 
Michał Kowalik – wiadomym jest, że po tej zimie stan dróg jest fatalny, ale w miejscowości 
Biała są 2 odcinki, którymi nie można przejechać, stwarzają one niebezpieczeństwo w ruchu 
drogowym. 
 
Ewa Wypych – mieszkańcy ul. Żeromskiego w związku z modernizacją tej ulicy wnieśli 
prośbę o dołączenie ich do ogólnej kanalizacji sanitarnej. 
 
Zbigniew Gałązka – co do bezpieczeństwa na terenie miasta zaprosimy Pana Komendanta 
na Sesję Rady.  
Zły stan dróg, o którym mówił Pan Michał Kowalik, dotyczy drogi powiatowej, w związku z 
czym nie będziemy czekać na przegląd dróg, tylko wystosujemy pismo do Starostwa 
Powiatowego w tym zakresie. 
Sprawa kanalizacji w ul. Żeromskiego – jest sprawą bardzo problematyczną, nie pamięta w tej 
chwili, ilu mieszkańców jest na tej ulicy, ale na pewno dużo poniżej 120 na 1 km. Jeżeli liczba 
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mieszkańców jest poniżej 120 na 1 km sieci kanalizacyjnej, to koszty inwestycji są bardzo 
wysokie i budowa kanalizacji jest nieuzasadniona ekonomicznie. Trzeba będzie się 
zastanowić nad tym, czy gminę będzie na to stać. 
 
Anna Wrzesińska poprosiła, aby zainterweniować u Prezesa Spółki „Mig-Ma” o zasypanie 
dziur na wejściu do targowicy, gdyż podczas deszczu nie można tym odcinkiem przejść ze 
względu na duże kałuże.  
 
Ewa Stańczak – zapytała, czy można byłoby podciąć drzewa na ul. Traugutta przy skwerku. 
 
Zbigniew Gałązka – sprawdzimy tę kwestie i podejmiemy działania.  
 
Józef Kowalski – zapytał, czy pismo mieszkańców ul. 1 Maja w sprawie kasztanowców na 
łuku zostało wysłane do Starostwa Powiatowego. 
 
Zbigniew Gałązka – sprawdzi tę sprawę i poinformuje radnego. 
 
Przewodnicząca Rady odczytała pisma, jakie wpłynęły do Rady Miejskiej w Żychlinie: 
- pismo Przewodniczącego Sejmiku Województwa Łódzkiego 

przekazujące uchwałę Sejmiku w sprawie przyjęcia stanowiska w zakresie ogłoszenia roku 
2017 Rokiem Władysława Stanisława Reymonta oraz uchwałę w sprawie zmian w zakresie 
finansowania regionalnych inwestycji sportowych realizowanych z Funduszu Rozwoju 
Kultury Fizycznej, 

- pisma od Burmistrza, które były kierowane do Urzędu 
Marszałkowskiego w Łodzi i do firmy SAND-BUS w sprawie kursów autobusów do Łodzi 
oraz odpowiedź Dyrektora Departamentu Infrastruktury w tym zakresie, 

- pismo Burmistrza wraz z materiałami w sprawie zmiany 
nazw ulic w związku z ustawą dekomunizacyjną, 

- pismo mieszkanki Żychlina w sprawie zmian 
organizacyjnych w szkołach oraz odpowiedź Burmistrza na to pismo.   

 
  
Do p-tu 10. Przyjęcie Protokołu Nr XXVIII/17 z dnia 25 stycznia 2017 r. i Protokołu                   
Nr XXIX/17 z dnia 10 lutego 2017 r. 
 
Do przedłożonych protokołów nie zgłoszono żadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia protokołów. 
  
Za przyjęciem Protokołu Nr XXVIII/17 z dnia 25 stycznia 2017 r.  
głosowało  - 14 radnych, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie protokołu przez Radę. 
 
Za przyjęciem Protokołu Nr XXIX/17 z dnia 10 lutego 2017 r.  
głosowało  - 14 radnych, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie protokołu przez Radę. 
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Do p-tu 11. Zakończenie obrad Sesji. 
 
 
Przewodnicząca Rady podziękowała radnym i wszystkim przybyłym na obrady za udział            
w Sesji Rady.  
 
 
Zamknęła XXX Sesję Rady Miejskiej w Żychlinie. 
 
 
                                                                                         Przewodnicząca Rady Miejskiej 
                                                                                                  /-/ Elżbieta Tarnowska 
 
 
Protokolant: 
 
M. Charążka 
 
 
 


